
Møde/dato: Dagsorden SIR Bestyrelsesmøde d. 19.01.2022 kl. 19.00-21.00    

Indkaldte: Maria, Lone, Anette, Josephine, Stephanie, Helle, Didde, Susanne, Signe 
Preben 

   

Afbud fra:     

Referent: Didde    

Pkt. Beskrivelse Diskussion, handling og beslutning Ansvar 
0. Bestyrelse o Gennemgang af referat fra sidst 

o Planlægning af generalforsamling 

Generel forsamling d. 17. marts kl 18.30 med 
”tirsdagsmad” 

På valg: Lone, Didde og Anette (Ingen af dem stiller op 
igen) 

Maria, Susanne og Stephanie trækker sig fra deres 
poster 

 

Maria/Anette 

1. Hallen og 
Gyngehesten 

o Kommende aktiviteter Maria 
 
 
 

2 Personale møde Personalet: 

o Nyt fra elevskolen,  
 

o pony status: Opfølgning ryttermærke: Der kommer en 
dato.   
 

o Privatundervisning, Preben:  

o Nyt fra Josephine:  

o Arbejdsgang - Godkendelse til ændring af 
arbejdsgang på sir.  

o Medarbejderstatus –Medarbejdere: Lucas og 
Emilie. 

o Covid 19, generelt: Vi følger generelle retningslinjer og 
opfordre alle det samme, samt fastholde de gode vaner.   

o Oprydning sekretariatet: Mappe er sortieret. 

o Ledige bokse: ingen ledige bokse 

o Baner: Se baneprojekt 

 
 
 
 
Josephine 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Josephine.  



o Re-certificering af SIR via DRF. 8. februar 2022 -  

  

3 Stævner og 
arrangementer 

o Kommende stævner, budget/forventninger.  

o Ridelejr 2022 – datoer; se forrige referat.  

Der bliver lavet 2 rideskole-ridelejre. 26 og 31. Bestyrelsen 

ønsker at lave en ekstra ridelejre i uge 27, men grundet 

personale mangel er den sat på standby 

Opslag kommer. 

o Stævner 2022 

Se forrige opslag. 

Der er stævne i kommende weekend og der er 300 

starter. 

Vi ønsker som mål for 2022 at vi bliver 100% digitale 

under stævner 

 

Helle/Lone 
 
 
Josephine.  

4 Regnskab og 
økonomi 

o Pulje fra Nordlys – Investeringsbudget – ikke aktuelt før 
2022. 

o Bane projekt  
o Regnskab generelt. Årsregnskabet er godkendt af en 

enstemmig bestyrelse, samt ændrede budget for 2022, 
udarbejdet af SIRs bestyrelse. Der tages forbeholdt for, 
at fiberbaner bliver etableret i 2022. 
 

Stephanie/ 
personalet 

5 
 

Cafeteriet  Lone / 
Susanne 

6 Breddeudvalget o Nyt fra Breddeudvalget 
o Standby til smittetrykket er faldende 

Anette 
 

7 Gyngehesten o Nyt fra Gyngehesten  
o Møde i næste uge.  

 

Anette 

8 Henvendelse fra 
pensionærer og 
medlemmer 

o Timefolde – evaluering 
o Sygefold – bliver etableret i forbindelse med 

baneprojektet 

Alle 

9 Diverse o Wrap kvaliteten skal tages op til vurdering – det er 
blevet vurderet over en periode og vurderes som være 
tilfredsstillende 

o Point og timer – Signe tager ansvaret på denne opgave. 
Der bliver meldt ud at systemet om hjælpertimer 
genindføres. 

Alle 
 



o Heste skal være ude af konsum pr 27 januar. I vores 
opstalder kontrakter står der at hestene skal være ude. 
Signe deler opslag for Charlotte Dyrlæge 

 
 

10 PR - WEB   
11 
 

Næste møde Punkter til næste møde 
Næste møde er Onsdag d. 23/2 kl 18-20 
 
 
 

  

Rødt: Nye punkter på dagen 

Grøn: Punkter til næste møde 

Blå: Referat 

 


